

Referat fra bestyrelsesmøde d. 5/5-20

1. Valg af referent
 - Carsten
2. Meddelelser
 - Jøren gennemgik sit forslag til en billede præsenterings aktiviteter
 - RN-billeder er kommet tilbage og deltagerne er kontaktet men kun en har hentet sine billeder...???
 - Intromøde for nye medlemmer Hans indkalder til august, når vi ved mere om hvor vi kan mødes.
3. Generalforsamling
 - Når det igen bliver muligt at mødes i klublokalet vil vi hurtigst muligt indkalde til generalforsamling
 - Da Thomas gerne vil stoppe vil Jørgen finde en midlertidig erstatning.
4. Planlægning af LF efterårs-sæson
 - a. Involvering af Cafegrupper
 - Carsten kontakter cafegruppe 8 og 9 for få dem til at tage sig af sep-okt planlægningen
 - b. Udendørsmøder/Fototure
 - Planlægges af Cafegrupperne i gang pr. md. (sep, okt)
 - c. Kan vi mødes i klublokalet, evt. retningslinjer
 - Jan kontakter kommunen om hvordan vi kan komme til at benytte vores lokale og hvilke retningslinjer vi skal leve op til.
 - d. Videomøde hvor ofte
 - Et om måneden helt planlagt af Cafegrupperne, med backup af bestyrelsen
 - Jan kommer med et oplæg til en månedskalender
 - e. Promovere print
 - Jan medtager det som argument over for kommunen
 - f. Aktivere fokusgrupperne
 - Jørgen kontakter mulige tovholder for naturgruppen så vi kan få gang i fokusgruppen.
5. Næste møde
 - 2/6 kl. 19:00 på nettet.
6. Evt.
 - Jørgen kontakter pedellen på Virum skole om det er muligt at forbedre udluftningen i klublokalet.